

Title (en)

Packaging and presentation unit for removably containing at least one product of solid or semi-solid consistency, in particular a cosmetic product

Title (de)

Einheit zur abnehmbaren Verpackung und zur Präsentation mindestens eines festen oder halbfesten Produktes, insbesondere eines kosmetischen Produktes

Title (fr)

Ensemble pour le conditionnement et la présentation, de façon amovible, d'au moins un produit de consistance solide ou semi-solide, notamment un produit de maquillage

Publication

EP 0744137 A2 19961127 (FR)

Application

EP 96112915 A 19950427

Priority

- EP 95400964 A 19950427
- FR 9406136 A 19940519

Abstract (en)

The assembly, e.g. for a cosmetic prod., consists of a cavity (202) with a base (204) and side wall (205), designed to receive a holder (206) of the prod. (P). The inner surface of the side wall (205) has a supple shock-resistant element to retain the prod. holder in the cavity while allowing it to be removed and replaced when required. The supple element (E) is of a thermoplastic or vulcanised elastomer material with a hardness of between 15 Shore A and 25 Shore D, and is selected from silicone, natural or synthetic rubber, polyethylene, polypropylene, polyester, polyurethane, polystyrene and polyether bloc amide elastomers. The packaging can also incorporate a compressible element to take up play and damp vibrations between the holder and cavity.

Abstract (fr)

L'invention se rapporte à un ensemble pour le conditionnement et la présentation d'au moins un produit (P) de consistance solide ou semi-solide, le produit (P) étant reçu dans une cavité (202) d'un élément support, la cavité étant délimitée par un fond (204) sensiblement plat et par une paroi latérale (205) sensiblement perpendiculaire audit fond, un moyen de maintien élastique (E) dudit produit (P) dans la cavité (202) étant prévu, entre au moins une partie de la paroi latérale (205) délimitant la cavité (202) et le produit, permettant l'extraction dudit produit (P) hors de la cavité (202) à volonté et la mise en place d'un nouveau produit (P). <IMAGE>

IPC 1-7

A45D 40/22; B65D 77/04

IPC 8 full level

A45D 33/00 (2006.01); **A45D 40/22** (2006.01)

CPC (source: EP US)

A45D 40/22 (2013.01 - EP US); **Y10S 206/805** (2013.01 - EP)

Citation (applicant)

FR 2585935 A1 19870213 - OREAL [FR]

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0685182 A1 19951206; EP 0685182 B1 19980415; AT E164985 T1 19980515; AT E200854 T1 20010515; DE 69502050 D1 19980520; DE 69502050 T2 19980813; DE 69520823 D1 20010607; DE 69520823 T2 20010809; EP 0744137 A2 19961127; EP 0744137 A3 19980408; EP 0744137 B1 20010502; ES 2116048 T3 19980701; ES 2159334 T3 20011001; FR 2719981 A1 19951124; FR 2719981 B1 19960607; JP H07313246 A 19951205; US 5713471 A 19980203

DOCDB simple family (application)

EP 95400964 A 19950427; AT 95400964 T 19950427; AT 96112915 T 19950427; DE 69502050 T 19950427; DE 69520823 T 19950427; EP 96112915 A 19950427; ES 95400964 T 19950427; ES 96112915 T 19950427; FR 9406136 A 19940519; JP 11994095 A 19950518; US 44426995 A 19950518